
 

 

Generalforsamling 

Tirsdag den 18. februar 2025 kl. 19.00 

Tollundgaard Golf Park, den store sal 

 
Referat 

Velkomst ved formand Susan Boss 

 

 
1. Valg af dirigent, bestyrelsen foreslår Niels Jacobsen.  

Valgt. 
 
Dirigenten konstaterer, at generalforsamlingen er lovlig indkaldt 
(14 dage før) 
Bente Christensen og Eva Stanell valgt til stemmetællere. 

 

2. Formandsberetning 
Året der er gået  v/ Susan Boss 
 
Formanden berettede om et år med stor aktivitet. Vi har i 2024 
haft medlemsrekord med over 500 medlemmer. Pt er vi nu på 
483.  
 
Et stort ønske ved sidste generalforsamling var bedre 
træningsmuligheder. I samarbejde med Park blev det lavet en 
løsning, hvor klubben dækkende en del af udgiften og 
medlemmer betalte kr. 30,00 pr. gang. Det var en stor succes og 
fortsætter i år – der er lagt træningstider i golfbox.  

 
Der har været en god dialog med Park i år omkring forbedringer af 
banen.  

Og så har medlemmerne taget godt imod uddeling af 
kærlighedshuller. Det kan ses især i bunkers og på fairway at flere 
gør en ekstra indsats.  



Vi har fået bekræftet, at vores bane fortsat opfylder kravene til 
en officiel 18-huls bane.  

Klubmesterskaberne blev afholdt, og vinderne var kendte 
ansigter. Stort tillykke til Karina Lykke Kjeldgaard og Morten 
Gam, der begge vandt i både slagspil og hulspil! 

Regionsholdene klarede sig flot og nåede 8.-delsfinalerne. Jan 
Kofoed har taget over på koordinator opgaven efter Visgaard.  

Der har også været flere, som har fået hole-in-one i år – tillykke 
til Bodil Madsen, Allan Barslund, Morten Lau, Jess Sandermann, 
Finn Jacobsen og Ove Riis! 

Det var en stor tak til turneringsudvalget for deres store indsats 
og engagement ift. de mange turneringer der er afholdt i 2024. 

Vores klub er meget mere end bare golf. Vi har flere aktive 
klubber i klubben. Sammenholdet og de sociale aktiviteter gør en 
stor forskel, og vi ser med glæde, at nye medlemmer udefra 
bliver tiltrukket af netop vores kultur.  

Vi vil også sige en stor tak til vores sponsorer, både nye og 
gamle, som gør en stor forskel, især i forbindelse med 
turneringer. Næste år løfter vi sponsorarbejdet til et nyt niveau i 
forbindelse med Tits and Balls-turneringen. 

2024 blev også sidste år for Bent som kaninfører, efter 16 år har 
han valgt at træde tilbage. Tak for indsatsen, Bent! Vi ser frem til 
at introducere et nyt koncept næste år. Bent sagde pænt tak for 
ordene og modtog blomster og vin 

Planer for næste år: 

• Bedre information til pay and play-spillere, bl.a. etiketteregler 
på scorekort 

• Fortsat træningsmuligheder 
• Tilretning af klubmesterskabs konceptet, for at få flere 

deltagere. 
• Vi vil forsøge at bruge vores Facebookside noget mere 
• Nyt kaninkoncept. 
• Tits and Balls-arrangementer. 
• Banefornyelse, som Martin viser planerne for. 
• Ingen ændring af kontingent.  

Tak til de frivillige, Park og alle sponsorerne. 



Åbningsturnering 5.4.25 

Beretningen taget til efterretning af forsamlingen 

Martin fremviste billeder af de planlagte fornyelser af hul 1 og 
hul 6. Hul 1 forventes at blive færdigt i år så det kan bruges fra 
start næste sæson.  Derefter bliver hul 6 lavet om. Greenen på 
hul 1 kan genbruges på hul 6. Det er en lang og økonomisk tung 
proces. Alene sand til den nye green, som er den del 
bestyrelsens tilskud går til, løber op i 100.000 kr. 

2025 v/Torben Stanell 

Torben fortæller om nyt kaninsetup. Kaninturnering er vigtig i 
forhold til nye medlemmer. Det bliver mere digitalt og 
kaninkaptajnerne får en større rolle.  

Tits and ball charity week. Uge 21 udløber af DGUs koncept med 
Kræftens bekæmpelse. Det bliver en uge hvor alle klubber i 
klubben bliver involveret. Største sponsor er Park. Muligvis en 
høj handicap turnering fredag og turneringer både formiddag og 
eftermiddag lørdag. Der kan inviteres golfere ude fra. Afsluttes 
med stor fest lørdag aften. Der er links og qr koder til 
indbetalinger på en indsamlingssite.  

3. Fremlæggelse af revideret regnskab til godkendelse. 
Spørgmål vedr. Greenfee – ubalance  - skyldes forskel på 
indtægter og udgifter I forbindelse med greenfee.  
Spørgsmå vedr. Dankortterminal om der kan spares – det vil 
være meget lidt.  
Regnskabet er godkendt af revisor Lars Sunesen 

 

4. Fremlæggelse af budget 2025 
Budgettet er godkendt 

 

5. Forslag fra Bestyrelsen: Ingen 

 

6. Forslag fra medlemmerne: Ingen 

 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer og 1. og 2. suppleant  
 

 

102 stemmeberettede 

 

Eva og Bente stemmetællere 



 

Der skal vælges 2 medlemmer til bestyrelsen 

 

Forslag og stemmer 

 

Følgende er på valg og modtager genvalg 

Susan Boss 

 

Følgende er på valg og modtager ikke genvalg 

Bent Rasmussen 

 

Der opstilles 3 kandidater til bestyrelsen 

Brian Kjeldgaard  

Susan Boss  

Evald Lutcen 

 

Susan Boss valgt ind med 94 stemmer 

Brian Kjeldgaard valgt ind med 79 stemmer 

Evald Lutcen fik 23 stemmer og ønsker ikke at stille op som 
suppleant. 

 

Valg af 1. og 2. suppleant 

Opstillet 

Morten Dippel 94 stemmer 1. suppleant 

Bent Rasmussen 8 stemmer 2. suppleant 

  

 

8. Valg af revisor og revisorsuppleant 
Revisor Lars Sunesen 
Revisorsuppleant Allan Olsen 

 

9. Eventuelt  
Opfordring til Park  om, at forlænge fairways fra teesteder så 
primært kvinderne bedre kan ramme fairways. 
Opfordring til at der I et nyhedsbrev bliver gjort opmærksom på  
indgivelse af forslag til generalforsamlingen inden 1.2 
 


